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Vision 
Det naturliga valet för framtidens ridsport  
En plats att utvecklas på  
 

Värdegrund 
Partille Ridklubb är en verksamhet där alla känner sig välkomna.  

Hos oss har vi en go’ stämning för allas trivsel och säkerhet. 

Det betyder att:   

• Vi visar respekt och bryr oss om varandra 

• Vi håller ordning och reda på vår gemensamma anläggning  

• Vi är goda förebilder och hjälper varandra 

• Vi visar hänsyn till människor, djur, miljö och natur    

Ledstjärnorna i vår verksamhet är Positivitet – Respekt - Kunskap  

Verksamhetsidé 
Partille Ridklubb är en förening för lokalt socialt ansvarstagande som verkar för att 

ge vuxna, barn och ungdomar en innehållsrik och meningsfull fritid.     

Vi värnar om våra medlemmar, och vi vill genom hög kvalitet, omsorg och 

långsiktighet bygga en modern och attraktiv ridklubb. Föreningen verkar också aktivt 

för samarbeten med företag och organisationer i närområdet. 

Medlemsstatistik 2023 
0-6 år 13 
7-12 år 111 
13-20 år 118 
21-40 år 66 
41+ 102 
Total 410 (376 kvinnor, 34 män) 

Föreningens styrelse 
Har sammanträtt vid 10 tillfällen. 

Namn Funktion Position 
Malin Theorin Wallander Ordförande Ordförande 
Jonas Aspman Vice ordförande Ledamot 
Marion Jernråda Sekreterare Ledamot 
Sara Glavin Kassör Ledamot 
Heike Lundgren  Ledamot 
Caroline Ekehed  Ledamot 
Cecilia Johannison  Ledamot 



Klara Herner  Ungdomsledamot 
Suzanne Parenius  Suppleant 
Ann-Christine Bergström  Suppleant 
Mona Kilian Vice kassör Suppleant 
Lovisa Sprengel  Ungdomssuppleant 

 

Utskott och arbetsgrupper 
Under större delen av året har följande personer deltagit: 

Ombud Ridsportförbundet 

Malin Theorin Wallander 

 

Tävlingsgruppen 

Rebecka Lokind 

Anna Grönwall 

Ann-Kristin Forsman 

Annie Schreiber 

Sara Dahlgren 

 

Fastighet och anläggning 

Lars Johansson 

 

Webmaster 

Malin Theorin Wallander 

Annika Olsson 

 

IT ansvarig 

Jonas Aspman 

 

Självservicecafé 

Lars Johansson och Hanna Milke 

 

 



Ungdomssektionens styrelse 
Namn Position 
Hanna Avanzi Ordförande 
Klara Herner Vice ordförande 
Filippa Stenlund Ledamot 
Sara Oscarsson Ledamot 
Sofia Oscarsson Ledamot 
Ellen Hamsten Ledamot 
Lovisa Granath Ledamot 
Amanda Jonasson Ledamot 
Lovisa Sprengel Ledamot 
Alwa Sahlqvist Ledamot 
Sonja Johansson Ledamot 
Ida Gertsen Suppleant 
Elsa Zandren Suppleant 
Lina Pontusson Suppleant 

 

Ordförandes reflektioner kring året 
Det här året tror jag många med mig kommer att komma ihåg som ett år då 

föreningsdemokratin och värderingarna som ska styra vår klubb fick sig en utmaning, 

men visade sig stå starka. Ett bättre sätt att hylla och fira denna 60-åring (klubben 

fyllde det i år!) har jag svårt att se. Vi startade i ett tufft läge och har sedan låtit 

klubbens ledstjärnor positivitet, respekt och kunskap genomsyra de steg som 

tagits under året. 

Tack vare personal och ideella insatser har många roliga aktiviteter genomförts och 

klubbens organisation och relationer med omvärlden utvecklats! Under 2023 hade 

klubben som mål att förbättra resultatet i vår medlemsundersökning och det lyckades 

vi med! I slutet av året skulle 100% av våra medlemmar som svarade rekommendera 

andra att bli medlemmar i klubben och så blev det. 

Även om mycket tagit stora kliv framåt så har vi såklart en hel del kvar att utveckla 

och förbättra. Men efter detta år har vi i alla fall mycket bättre koll på vad som 

återstår. Och vi har skapat goda förutsättningar att tillsammans med personal, 

styrelse, medlemmar, ridsportförbundet, SISU, Partillebo, Partille kommun, våra 

sponsorer m fl. att ta oss an 2024. 

I en omvärld med tufft ekonomiskt läge och många ridskolor som har det svårt är inte 

vår klubb något undantag. Alla kostnader för klubben ökar och samtidigt märks det 

att inflationen påverkar privatekonomin hos många. Det är en utmaning att driva en 

välfungerande ridskola med hög kvalitet. Vi har lyckats med ett positivt ekonomiskt 

resultat i år men för 2024 ser det svårare ut. Så alla klubbens medlemmar har ett 

gemensamt ansvar för att hitta sätt som gör att klubbens intäkter ökar och kostnader 

hålls nere.  

Samtidigt som det är ett tufft ekonomiskt läge ska vi ska satsa framåt - vi siktar på att 

bli en ännu mer attraktiv plats, dit medlemmar, hästar, personal, sponsorer med flera 

vill söka sig, trivs och vill stanna. Vi ser att vi har goda förutsättningar för att blir en 



Kvalitetsmärkt ridskola 2024 (märkning utförs av Svenska ridsportförbundet) – 

så det siktar vi nu på och hoppas ni vill vara med oss på den resan! 

Malin Theorin Wallander, ordförande Partille Ridklubb 

Vad vi har gjort utifrån Verksamhetsplan 2023 
I vår verksamhetsplan för året beskrevs vårt arbete utifrån fem strategiska områden 

enligt strategin ”Ridskola 2025” (Svenska ridsportförbundet): 

1. En säkrare ridskola 

2. Ridskolehästen i fokus 

3. Ökad tillgänglighet 

4. Ledarskap och organisation 

5. Ridskolan – ett starkare varumärke 

Detta är några exempel på vad  vi under året har arbetat med kring de fem områdena: 

1. En säkrare ridskola 

 Utveckla Partille Ridklubb till en ännu mer attraktiv plats  

• Vi fortsatte arbetet med åtgärder utifrån den lista som togs fram vid 

genomgång av avvikelser på anläggningen våren 2022. En ny lista är 

framtagen och uppdateras löpande för att vi ska ha aktuell koll på vad som 

behöver åtgärdas, planeras och budgeteras för. 

• Vi har inkluderat punkter från Svenska Ridsportförbundets besöksprotokoll i 

vår anläggningslista.  

• Fortsatt arbete med SBA (Systematiskt Brandskydds Arbete) där vår hyresvärd 

Partillebo genomför det samt vår verksamhetschef. 

• Incidentrapportering har påbörjat att göras i Hippocrates.  

• Tillsammans med kommunen har vi skrivit ett 10-årskontrakt som möjliggör 

fler bidrag att söka för utveckling av anläggningen.  

• Via kommunen kunde vi 2023 erbjuda 4 st. ungdomar sommarjobb på 

anläggningen.  

• För att göra det enkelt för medlemmar att hjälpa till att hålla anläggningen 

säker, ren och fin startades ”Din ideella insats” för våra ridgrupper där varje 

ridgrupp har ett utpekat ansvar under terminen. 

 

2. Ridskolehästen i fokus 
• Vi har löst de stora problem vi hade med foderstationerna i lösdriften 

tillsammans med Partillebo. Stationerna fungerar nu, om de går sönder finns 

nu reservdelar på plats och en etablerad kontakt för att snabbt få det löst. 

Väldigt bra för våra hästars hälsa och personalens arbetsmiljö. 

• Under året har vi arbetat för att kunna skapa ekonomiskt utrymme för att köpa 

häst/ponny och har lyckats köpa in 4 st. 



• Vi har fortsatt verka för våra hästars välfärd genom att tex personal har satts in 

på söndagar, foderstationer larmar till mobil och personal kan på distans 

koppla upp sig mot foderdatorn. 

 

3. Ökad tillgänglighet 
Hitta nya sätt att fylla vår nya moderna anläggning med verksamhet även 

dagtid  

• Vi har startat samarbetet med Realgymnasiet för att kunna erbjuda elever APL 

och annan form av praktik. 

• Realgymnasiet hyrde under höstterminen in sig på vår anläggning. 

• En av våra ridlärare har gått utbildning i paraverksamhet som ett steg i att 

kunna erbjuda ytterligare verksamhet framöver. 

• Vi har erbjudit och genomfört företagsevent på klubben. 

 

4. Ledarskap och organisation 

Stabilitet, struktur, samarbete och kunskap  

• Vi påbörjat arbetet med att gå igenom klubbens olika delar utifrån 

Ridsportförbundets rekommendationer ”Driva ridskola” . En workshop har 

genomförts med Ridsportförbundet och SISU och efter det påbörjat detta 

arbete mer strukturerat tillsammans med personalen. 

• Roll/befattningsbeskrivningar inklusive prioriteringslistor har utvecklats för 

anställda  

• Vi har tydliggjort gränssnittet mellan styrelse och verksamhetschef genom 

organisationsschema och ansvars/beslutsmatris. 

• Lagt arbetsmiljömässigt och ekonomiskt bra scheman.  

• Påbörjat arbete med en personalhandbok.  

• Skapat bättre ekonomisk stabilitet genom att se över rutiner och attestordning. 

Vi rekryterade ekonomiassistent, utsåg kassör/vicekassör, tillsatte en 

ekonomigrupp och åtgärdade det som revisorerna tog upp i sin 

revisionsberättelse 2022. 

• Utbildningar har genomförts för ideella i tex  styrelsearbete, att vara 

arbetsgivare, grundutbildning för föreningsledare, ideell aktivitet mm. 

 

5. Ridskolan – ett starkare varumärke 
En klubb dit medlemmar söker sig, trivs och stannar  

• Vi paketerade  klubbens erbjudande på webb och sociala kanaler  

• Skapat en välkomstbroschyr som ger nya medlemmar bra förutsättningar att 

komma in i klubben,  guide till Hippocrates är framtagen och 

föräldrautbildning genomförd. 

• Vi uppmärksammade och firade att klubben fylld  60 år som klubb bland annat 

genom en utställning i klubbhuset och på sociala medier.  



Ridskolan 
Ridskolan hade under 2023 ca 300 ridande/uppsittningar per vecka.  

Det fanns stor efterfrågan på knattegrupper, nybörjare ponny samt vuxna 

återvändare.  

Vi startade grupper i Mounted games vilket är unikt för ridskolor i Sverige, det är två 

stycken som erbjuder det. 

Vi har under året arbetat med en kvalitetshöjning på klubbens teorilektioner. Det är 

mer fokus på häst och ridkunskap. Exempelvis tömkörning, lastning av häst, 

sitsträning mm.   

Hästar 

Under 2023 skedde följande förändringar kring vårt hästmaterial: 

Häst / ponny Händelse 
Musse Köptes 
Ture Såldes 
Mowitz Köptes 
Parad Somnade in 
Genius Köptes 
Tally Köptes 
Petit Hyrs 
Robin Hyrs 

 

Personal 

Personal   Funktion   

Amy Lundh Verksamhetschef och ridlärare 

Ulrika Hallberg   Ridlärare  

David Johansson Vaktmästare  

Amanda Hessfelt   Ridlärare  

Felicia Ardbring Erlandsson Ridlärare 

Anna Kilian Ekonomiassistent 

Mikaela Wallberg Ridlärare 

Sofie Olsson  Ridlärare och knatteledare 

Line Hallberg Häst- och stallskötare 

Caroline Lindgren Ridlärare till nov 

Malin Karlsson Ridlärare 

Hanna Avanzi Knatteledare 

Julia Viking Häst- och stallskötare till juli 

Catharina Söderström Ridlärare 

Annina Borgström Ridlärare till juli 

Pernilla Blomqvist Ridlärare till mars 

Amanda Parkström Administration/ekonomi/ ridlärare till mars 

 



Utbildning personal  

Ridlärarutbildning med Rodrigo Matos. 

Paraledarutbildning.  

Svenska ridsportförbundets Fortbildning ridlärare.  

Domarutbildning dressyr. 

 

Kvalitet, miljö och arbetsmiljö  
Under året har trivselfixardagar genomförts samt en större städinsats tillsammans 

med Partillebo. 

En genomgång av hela anläggningen är gjord och dokumenterat vilka åtgärder som 

behövs. En bra dialog har etablerats med Partillebo för att hantera behoven och 

samarbetet kring anläggningen fungerar mycket bra. 

Ett brandskyddsarbete påbörjades och skyltar har satts upp av PRK och Partillebo. 

Nödutgång har skapats i omklädningsrummet i klubbstugan. En 

brandskyddsgenomgång genomfördes som medfört byten av ett stort antal 

nöd/hänvisningsbelysningar. 

Ny traktor leasades vilket har inneburit en bättre arbetsmiljö. Schemaläggning av 

personal förbättrades. 

10-årsavtal på hyran av anläggningen har skrivits med Partille kommun. 

Vi har också tydliggjort allemansrätten för ridning tillsammans med Partille kommun 

vilket har inneburit att vi nu kan rida på många fler ställen än tidigare vilket är 

fantastiskt bra! 

Medlemsstallet 
I föreningen vill vi erbjuda våra medlemmar en möjlighet att utvecklas vidare och 

även pröva på hästägande. Medlemsstallet har 17 boxar. En av dessa har ridskolan 

förfogat över. 

Medlemsstallet har haft en arbetsdag under våren samt har ett löpande ansvar för att 

titta till ridskolehästarna i lösdriften när ridskolan är stängd. Varje helg är två av 

medlemsstallets boxar ansvariga för in- och utsläpp av de uppstallade hästarna men 

då finns också ett ansvar för att fodra och släppa in och ut de hästar som inte kan stå i 

lösdriften. På så sätt bidrar medlemsstallet också till föreningen.  

Flera av medlemsstallets ungdomar är engagerade i klubbens ungdomssektion. 

3 st möten med hyresgäster i medlemsstallet har hållits under året. 

Ungdomssektionen 
2023 inleddes med ett årsmöte där vi valde in 3 nya suppleanter, några gamla 

medlemmar lämnade men många var kvar. Under året har US haft möte ca 1-2 



gånger i månaden. Under våren hade vi rykt- och pynttävling, påskäggsjakt till häst, 

påskhoppning och en fixardag inför nationaldagen. På nationaldagen hade US olika 

stationer för de mindre barnen. Under hösten hade vi halloweendisco, spökvandring, 

filmkväll, pynt och rykttävling och en halloweenhoppning. Alwa och Lovisa S 

påbörjade också sin ungdomsledarutbildning och året avslutades traditionsenligt 

med US julshow! Under året har vi även haft 7 barnkalas och vi har köpt in korgar till 

alla toaletter där vi erbjudit gratis mensskydd. Det har varit ett bra år med många 

aktiviteter, och det avslutades på topp med att vi kunde köpa en US-ponny! 

Ekonomi 
Utifrån den revisionsrapport som presenterades i samband med årsmötet hade 

klubben ett mycket tufft utgångsläge 2023. Utöver det var ekonomiarbetet eftersatt 

under första månaderna på året. Så ett enormt arbete har gjorts under året för att 

kunna hantera klubbens ekonomi och få koll på läget igen.  

Vi har lyckats med ett positivt ekonomiskt resultat i år men för 2024 ser det svårare 

ut. Så alla klubbens medlemmar har ett gemensamt ansvar för att hitta sätt som gör 

att klubbens intäkter ökar och kostnader hålls nere. Vi ser att allt blir dyrare kopplat 

till vår verksamhet samtidigt som inflationen påverkar mångas privatekonomi. Det är 

en utmanande ekvation att få ihop. Vi vill att så många som möjligt ska kunna rida 

och försöker hålla nere avgifter. Samtidigt måste vi ta betalt så att klubbens ekonomi 

går ihop. Det vi ser att alla medlemmar kan hjälpa till med är olika former av ideella 

insatser. Det håller nere klubbens avgifter och skapar dessutom en bra gemenskap. 

Att söka bidrag och skapa samarbeten med sponsorer är två andra sätt att bidra till 

att hålla nere avgifter. 

Det återstår arbete att skapa struktur kring vårt ekonomiarbete i klubben. Klubben 

behöver stärka sin kunskap och kompetens kring ekonomi i alla led både hos 

anställda och förtroendevalda. Det finns bra stöd och material från Svenska 

ridsportförbundet att arbeta vidare utifrån. 

Klubben behöver också öka kunskap kring och användning av det system som 

används i verksamheten – Hippocrates, för att underlätta arbete med ekonomi och 

administration. 

Bidrag 
Arbetsförmedlingen 348430 kr 

LOK-stöd (Lokalt aktivitetsstöd) 104039 kr: Löpande ridskoleverksamhet 

Aktivitetsstöd Partille kommun 24770 kr: Löpande ridskoleverksamhet 

Verksamhetsbidrag Partille kommun 175000kr  

Idrottslyftet anläggning 175000kr 

Stiftelsen Göteborgs barnhus: 150000kr 



Tävlingar och aktiviteter 
En stor variation på aktiviteter och tävlingar har genomförts under året. Utöver detta 

har ett flertal skötseldagar av hästar och ponnysar genomförts i samband med 

stängningsdagar på ridskolan.  

22 jan: Kurs grönt kort 

14 feb: Rykt och pynttävling 

7 april: Påskäggsjakt 

10 april: Påskhoppning 

14 april: Planering av hösten medlemmar och verksamhetschef 

22 april: Trivselfixardag 

23 april: Pay & ride 

9 maj: Prisrosettdesign 

14 maj: Fixardag i klubbhuset 

20 maj: Landskamp Sverige-Norge i Mounted games 

31 maj: Utbildning i webbpublicering ny webb 

6 juni: Öppet stall 

26 juni: Ponnyridläger 

26 juni: Dressyrkurs häst 

28 juni: Ponnyridläger 

30 juni-1 aug: Städdagar stall 

2 aug: Inomhusskritt 

4 aug: Igångsättningsläger 

12 aug: Föräldrautbildning 

2 sep: Trivselfixardag 

23 sep: Öppen bana 

24 sep: Pay & jump 

4 okt: Clinic med Rodrigo Matos 

8 okt: Pay & ride 

21 okt: Final div 2 häst dressyr 

29 okt: Halloweendisco, spökvandring och spökhistorier 

1 nov: Filmkväll 



2 nov: Pynt- och rykttävling 

5 nov: Halloweenhoppning 

11 nov: Kurs grönt kort 

26 nov: Klubbmästerskap hoppning och Pay & jump 

3 dec: Klubbmästerskap dressyr och Pay & ride 

8 dec: Clinic med Eamon Hickey 

17 dec: Julshow 

26 dec: Uteritt 

27 dec: Hoppläger ponny 

27 dec: Dressyrkurs häst 

29 dec: Ponnycaprilli 

Resultat klubbmästerskap dressyr  
Tack alla som deltog och ordnade klubbmästerskap i dressyr.  
Här är resultatet: 
Ridskola häst: 1. Ann-Kristin Forsman, Classe: 62,593 
Ridskola ponny: 1. Josefine Wallander, Sven: 70,313 
Privat häst: 1. Amy Lund, Julius EB: 71,571 2.Rebecka Lokind, Fetch's Astra MF: 
70,179 
Privat ponny: 1. Edith Schreiber, Roy: 73,889 

Resultat klubbmästerskap hoppning 
Tack alla som deltog och ordnade klubbmästerskap i hoppning.  
Här resultatet: Ridskola häst: 1. Tove Stridh, Bruno 2. Alwa Sahl, Bruno  
Ridskola ponny: 1. Sonja Johansson, Upit 2. Emma-Lova Jennbacken Welin, Christy  
Privat häst: 1. Klara Wallinder, Lorry 
Privat ponny: 1. Lovisa Österlund, True Friend 

IT och webb 
Klubbens nya webb lanserades vid årsskiftet 22/23 och har under året uppdaterats 

och utvecklats för att förbättra klubbens information. 

Försäljning 
Under året genomfördes följande försäljningar: 

Kakor (20.000 kr i vinst) 

Ljus (16.000 kr i vinst) 

Stort tack till alla medlemmar som bidragit! Vi fortsätter arbetet med att genomföra 

försäljningar för att få ett extra tillskott i kassan för att kunna köpa hästar, material 

mm. 



Vad tycker våra medlemmar – svar på 3 frågor 
Under 2023 hade klubben som mål att förbättra resultatet och det lyckades vi med! I 

slutet av året skulle 100% av våra medlemmar rekommendera andra att bli 

medlemmar i klubben. 

Det här tycker våra medlemmar är bra:   

• Välkomnande atmosfär 

• Mycket bra anläggning 

• Bra utbud på olika häst- och ridaktiviteter att välja mellan 

• Bra barn-och ungdomsverksamhet 

• Hästhållningen och instruktörerna. 

• Organiserat, bra information om vad man ska tänka på i stallet för oss som 

inte är "proffs", stallvärdar att fråga. 

• Ett väldigt positivt driv  

• Så välkomnade och bra föräldrautbildning 

Det här tycker våra medlemmar ska utvecklas:  

• Att alla hjälps åt mer 

• Fler storhästar med högre utbildningsnivå. Att personal hinner /ges möjlighet 

att kontinuerligt rida och utbilda lektionshästarna.  

• Mer igenridning. 

• Lite noggrannare upplärning av föräldrar hur ta hand om hästar på bästa vis, 

framförallt för hästarnas välmående. Om vi förväntas släppa ut hästar efter 

ridning bör vi få en genomgång eller instruktion om hur. Inte alltid stallvärdar 

på plats att fråga. Sen ett förslag att resan på knatte skulle en teorilektion 

kunna handla om att ramla av på ett mjukt sätt då det definitivt kommer att 

ske i något skede.  

• Bättre information i ridschemat så man vet vad man ska göra på kommande 

ridlektion.  

• Snabbare administrativ hantering av fakturor och frågor. 

• Märk upp saker så att man kan hitta på rätt plats och hjälpa till. 

Underlag i lilla ridhuset 
Under året har ett stort arbete med lilla ridhuset gjorts. Sargen är tvättad och 

underlaget och toppskiktet är helt nytt. Vi valde sand för att ha variation på underlag 

i förhållande till stora ridhuset där det är fibersand. 

Självservicecafé 
Vi öppnade upp självserviecaféet igen och utökade utbudet. Kaféet och vårt klubbhus 

fyller en viktig social funktion i klubben där vi nu glädjande ser att det är mer ”häng” i 

klubbhuset utanför lektionstid. Lönsamheten för caféet behöver dock utredas då det 

ser ut att vara för mycket svinn. 



Öppet stall 6 juni och 60-årsfirande 
På nationaldagen den 6 juni öppnade vi upp anläggningen för allmänheten och 

genomförde Öppet stall.  Besökarna fick träffa Pippi & Lilla gubben, Öjersjös 

brandmän, Mats & Toffe som kom ridandes till oss ända från Jonsered, Allan & Mats 

som berättade om hur det var på klubben under 60-talet, klubbens tävlingsryttare 

Rebecka Lokind som slog sitt höjdrekord i hoppning, våra grillmästare som fixade 

över 400 hamburgare/korv, ansiktsmålare, fartfyllda Mounted gamesuppvisare mm. 

Vi uppmärksammade också att klubben fyllde 60 år genom en utställning i 

klubbhuset. 

Dagen blev mycket lyckad och fick stor uppmärksamhet även i lokalpressen. 

Sponsorer 
Vi har arbetat fram en sponsorupplägg med bland annat möjlighet att synas med 

skylt i stora ridhuset. Upplägget jobbar vi med för att kunna få fler sponsorer på plats 

under 2024. 

Följande sponsrade klubben på olika sätt under året, stort tack till er: 

 

 

Verksamhetsberättelse av Partille Ridklubbs styrelse   

Malin Theorin Wallander, Jonas Aspman, Marion Jernråda, Sara Glavin, Heike 

Lundgren, Caroline Ekehed, Cecilia Johannison, Klara Herner, Suzanne Parenius, 

Ann-Christine Bergström, Mona Kilian & Lovisa Sprengel 


